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Z á p i s n i c a  

zo   zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Krupine, konaného dňa 15. 
decembra 2022 o 9.00 hod. vo veľkej zasadacej miestnosti Mestského úradu 

v Krupine 
___________________________________________________________________ 
 
Prítomní: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  
Peter Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
Ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
Neprítomní:  
Primátor mesta: Ing. Radoslav Vazan 
Hlavná kontrolórka mesta: Ing. Marta Murínová 
Právnik mesta: JUDr. Ela Kocková 
Vedúci oddelení MsÚ 
 
Bod 1:  Otvorenie 
 
 Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Krupine otvoril a viedol primátor mesta 
Ing. Radoslav Vazan. Privítal prítomných a skonštatoval, že zasadnutie bolo zvolané 
v zmysle zákona č. 369/90 Zb. v znení neskorších predpisov, počet prítomných 
poslancov je 10 a je uznášania schopné.  
Ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Primátor mesta oboznámil prítomných so zverejneným programom zasadnutia a dal 
o programe hlasovať: 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 12/2022-MsZ-IX. VO                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
program zasadnutia tak, ako bol zverejnený v pozvánke na MsZ:  
1.     Otvorenie – primátor mesta 
2.  . Návrh VZN č. ... / 2022 Mesta Krupina o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
........odpady, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Mesta Krupina č. 8 / 2021 o poplatku za komunálne 
........odpady a drobné stavebné odpady - Mgr. Zuzana Kohútová 
 3.   .Návrh VZN č. ... / 2022 Mesta Krupina o miestnych daniach, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Mesta 
........Krupina č. 9 / 2019 o miestnych daniach - Monika Plevová 
 4. ..Návrh VZN č. ... / 2022 o určení výšky príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 
........školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Mesto Krupina - Ing. Žabková 
 5.   Návrh VZN č. ... / 2022 o určení výšky finančných prostriedkov na prevádzku a mzdy na žiaka 
........základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia zriadených 
........Mestom Krupina – Ing. Žabková 
 6.  ..Návrh VZN č. ... / 2022 o pravidlách času predaja v obchodoch a času prevádzky služieb - Ing. 
.........Žabková 
 7.     OBED 
 8.   Stanovisko hlavnej kontrolórky mesta Krupina k návrhu rozpočtu na rok 2023, viacročného 
.........rozpočtu na roky 2024 - 2025 a programového rozpočtu – hlavná kontrolórka 
 9.  .  Návrh rozpočtu Mesta Krupina na roky 2023 – 2025 - Ing. Slúková 
10.  .Prerokovanie Návrhu a schválenie "Zmluvy o poskytovaní služieb zimnej údržby miestnych 
.........komunikácií, chodníkov a spevnených plôch v meste Krupina" - Ing. Kemp 
11.    Výstup z Oddelenia školstva  – Ing. Žabková 
12.    Výstup z Oddelenia správy majetku mesta  – Ing. Maliniaková 
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13.    Výstup z Ekonomického oddelenia – Ing. Slúková 
14.    Správa o výsledku kontroly hospodárenia v ZŠ J.C. Hronského za obdobie rokov  2019 – 2021 – 
.........hlavná kontrolórka 
15.    Schválenie uznesenia hlavnej kontrolórky mesta Krupina – hlavná kontrolórka 
16.    Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Krupina na I. polrok 2023 – hlavná kontrolórka 
17.    Delegovanie poslancov do Dozorných rád Mestských s.r.o. a do Rád škôl  
18.    Orientačný harmonogram zasadnutí MsR a MsZ na I. polrok 2023  
19.    Rôzne 
20.    Záver . 

a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, 
Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Návrh na úpravu programu: 
Ing. Kemp- dal návrh na doplnenie programu do bodu rôzne - Operačný plán zimnej 
údržby 
Primátor mesta- navrhol presunúť body na začiatok zasadnutia, ktoré predkladá Ing. 
Žabková, zo zdravotných dôvodov 
Mgr. Marián Hecl- dal návrh na doplnenie programu do bodu rôzne - Doriešenie 
problematiky Katv  
Hlavná kontrolórka- dala návrh na doplnenie programu do bodu rôzne - Voľba 
neposlancov a tajomníkov do Komisii, na čo sa reagovalo, že doplneniu neposlancov 
do Komisii sa bude venovať na jednotlivých Komisiách, tajomníkov budú riešiť v bode 
rôzne 
Ing. Peter Filuš- dal návrh na doplnenie programu do bodu rôzne - Značenie 
a zrkadlá v meste /Dionýza Štúra odbočka na Tanistravár/  
 
Hlasovanie o presune bodov Ing. Žabkovej- Bod č.4,5,6,11 na začiatok 
rokovania 
a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 13/2022-MsZ-IX. VO                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
program zasadnutia s presunutými bodmi Ing. Žabkovej na začiatok zasadnutia:  
1.     Otvorenie – primátor mesta 
2..   Návrh VZN č. ... / 2022 o určení výšky príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 
........školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Mesto Krupina - Ing. Žabková 
3.    Návrh VZN č. ... / 2022 o určení výšky finančných prostriedkov na prevádzku a mzdy na žiaka 
........základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia zriadených 
........Mestom Krupina – Ing. Žabková 
4.    Návrh VZN č. ... / 2022 o pravidlách času predaja v obchodoch a času prevádzky služieb - Ing. 
........Žabková 
5.     Výstup z Oddelenia školstva  – Ing. Žabková 
6.  . Návrh VZN č. ... / 2022 Mesta Krupina o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
........odpady, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Mesta Krupina č. 8 / 2021 o poplatku za komunálne 
........odpady a drobné stavebné odpady - Mgr. Zuzana Kohútová 
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 7.   .Návrh VZN č. ... / 2022 Mesta Krupina o miestnych daniach, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Mesta 
........Krupina č. 9 / 2019 o miestnych daniach - Monika Plevová 
 8.     OBED 
 9.   Stanovisko hlavnej kontrolórky mesta Krupina k návrhu rozpočtu na rok 2023, viacročného 
..........rozpočtu na roky 2024 - 2025 a programového rozpočtu – hlavná kontrolórka 
10.  .  Návrh rozpočtu Mesta Krupina na roky 2023 – 2025 - Ing. Slúková 
11.  .Prerokovanie Návrhu a schválenie "Zmluvy o poskytovaní služieb zimnej údržby miestnych 
.........komunikácií, chodníkov a spevnených plôch v meste Krupina" - Ing. Kemp 
12.    Výstup z Oddelenia správy majetku mesta  – Ing. Maliniaková 
13.    Výstup z Ekonomického oddelenia – Ing. Slúková 
14.    Správa o výsledku kontroly hospodárenia v ZŠ J.C. Hronského za obdobie rokov  2019 – 2021 – 
.........hlavná kontrolórka 
15.    Schválenie uznesenia hlavnej kontrolórky mesta Krupina – hlavná kontrolórka 
16.    Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Krupina na I. polrok 2023 – hlavná kontrolórka 
17.    Delegovanie poslancov do Dozorných rád Mestských s.r.o. a do Rád škôl  
18.    Orientačný harmonogram zasadnutí MsR a MsZ na I. polrok 2023  
19.    Rôzne 
20.    Záver . 

a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, 
Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Primátor mesta navrhol členov návrhovej komisie v zložení: 
Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Oľga Búryová 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 14/2022-MsZ-IX. VO                                                                                                                         
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
členov návrhovej komisie v zložení:   
Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Oľga Búryová 
a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, 
Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Za overovateľov zápisnice primátor mesta určil: 
Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko 
 
Zapisovateľka:  
Ing. Tatiana Homolová 
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Bod 2: Návrh VZN č. ... / 2022 o určení výšky príspevkov na čiastočnú úhradu 
nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Mesto 
Krupina - Ing. Žabková 
Ing. Žabková- V zmysle zákona č. 245/2008 Z.z. o výchove a vzdelávaní a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov sa ustanovila obci ako zriaďovateľovi škôl a školských 
zariadení povinnosť určiť všeobecne záväzným nariadením výšku mesačného 
príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu nákladov za pobyt dieťaťa 
v materskej škole, v školskom klube detí, príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
spojených so štúdiom v základnej umeleckej škole, príspevok na čiastočnú úhradu 
nákladov na činnosť centra voľného času a na čiastočnú úhradu nákladov v školskej 
jedálni. 
Mesto Krupina po dohode s riaditeľmi škôl a školských zariadení a súčasne s platnou 
legislatívou pripravilo návrh VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Mesto 
Krupina.  
Legislatívne dôvody: 
Prvým dôvodom je zmena finančných pásiem na nákup potravín na jedno jedlo, ktoré 
zverejnilo Ministerstva školstva, vedy, výskume a športu Slovenskej republiky 
s účinnosťou od 1.1.2023. V porovnaní so súčasne platnými pásmami do 31.12.2022 
dochádza od 1.1.2023 k rozšíreniu z troch na päť pásiem. Na zabezpečenie výroby 
jedál a nápojov v zariadeniach školského stravovania je okrem plnenia odporúčaných 
výživových dávok, zásad pre zostavovanie jedálnych lístkov, dodržiavania 
materiálno-spotrebných noriem dôležité aj stanovenie výšky príspevku zákonného 
zástupcu dieťaťa na nákup potravín na jedno jedlo. Vzhľadom na skutočnosť, že 
v rámci SR sú rozdielne cenové relácie v dodávkach potravinových komodít, 
z ktorých sa strava v ŠJ pripravuje MŠVVaŠ SR pre stanovenie výšky príspevku na 
stravovanie uvádza rozpätie finančných pásiem, na základe ktorých riaditelia škôl 
a zriaďovatelia VZN stanovia výšku príspevku na stravovanie v ŠJ. Určenie 
finančného pásma sa premietne do platby zákonného zástupcu dieťaťa. Určenie 
písma nemá vplyv na zníženie finančných prostriedkov, ktoré poskytuje zriaďovateľ 
v rámci originálnych kompetencii školskej jedálni na mzdy a prevádzku.  
Cieľom tejto zmeny je skvalitnenie stravovania v školských jedálňach, nakoľko 
vzrástli ceny potravín a ceny energii.  
S vedúcimi všetkých troch školských jedálni MŠ aj ZŠ sme riešili nutnosť zohľadniť 
v príjmovej časti rozpočtu stravovacích zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta, 
zvýšenie nákladov na nákup potravín a zvýšenie cien za energie. 
Po pracovnom stretnutí poslancov dňa 29.11.2022 a 5.12.2022 boli zapracované do 
predloženého návrhu nasledovné pripomienky: 
2. finančné pásmo na nákup potravín pre obidve základné školy, 
4. finančné pásmo na nákup potravín pre materskú školu 
Zákonný zástupca dieťaťa materskej školy uhrádza, okrem príspevku vo výške 
nákladov na nákup potravín aj čiastočný príspevok pre režijné náklady, a to vo výške 
0,50 eur za každý odobratý obed a zákonný zástupca žiaka základnej školy, 
uhrádza, okrem príspevku vo výške nákladov na nákup potravín, aj čiastočný 
príspevok na režijné náklady, a to vo výške 0,40 eur za každý odobratý obed.  
Zamestnanci a cudzí stravníci uhrádzajú okrem príspevkov vo výške nákladov na 
nákup potravín aj čiastočný príspevok na režijné náklady v materskej škole vo výške 
2,20 eur a v základných školách vo výške 2,20 eur najviac však vo výške 
preukázaných vzniknutých nákladov. Zriaďovateľ školy môže zvýšiť výšku réžie na 
základe reálnych nákladov na činnosť školskej jedálne.  
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Iné dôvody: 
Predkladáme návrh VZN, v ktorom navrhujeme upraviť výšku príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach vzhľadom na to, že vplyvom 
zmien od 1.1.2023 samosprávy budú musieť pri tvorbe rozpočtu zohľadniť tieto 
zmeny a tým rozpočtovať viac finančných prostriedkov.  
Jednak od 1.1.2023 sa zvýšia platy pedagogickým zamestnancov o 10% a od 
1.9.2023 o 12% a tiež platy nepedagogických zamestnancov od 1.1.2023 o 7% a od 
1.9.2023 o 10%.  
Ďalej navýšený nárast cien energii, ktorý má dopad aj na rast cien potravín.  
Predloženým návrhom VZN sa sleduje nastavenie zvýšenia vlastných príjmov 
v školách a školských zariadeniach a čiastočne zníženie zaťaženia rozpočtu 
zriaďovateľa ale zároveň zvýšenie úrovne zabezpečenia výchovno-vzdelávacieho 
procesu.  
Ďalšou zmenou je od 1.1.2023 
- pomoc rodinám až vo výške 200 eur na dieťa 
- zmena daňového bonusu zvýšenie na 140 eur 
- zmena prídavku na dieťa zvýšenie na 60 eur 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Ing. Peter Filuš- na pracovnom stretnutí sa pre ZŠ dohodlo iné finančné pásmo, 
prečo sa to zmenilo 
Primátor mesta- požadujú si to ZŠ, v ZŠ vedúce jedálne garantujú, že v 2 pásme sú 
schopné variť, režijné náklady navrhol na úrovni 50 centov, do dnešného dňa nie je 
daňová prognóza na podielové dane na rok 2023, súhlasíme s návrhom, že MŠ do 4 
pásma a ZŠ do 2 pásma, na polroka vyhodnotenie, ako to vychádza, dohodlo sa na 
kompromise  
Ing. Peter Filuš- či je možné v priebehu roka meniť VZN  
Ing. Žabková- je možné ho v priebehu roka meniť  
 
Rozprava k poplatkom za kluby v CVČ Domček: 
Mgr. Michal Strelec- dal dotaz, či sa tam navyšovalo niečo 
Ing. Žabková- v nových materiálov p. riaditeľka Mgr. Terenová, nastavila nárast 
energii, tieto poplatky chce p. riaditeľka, aby platili od januára  
Mgr. Anna Surovcová- je to rapídny skok od septembra, kalkulácie do 31.12 neboli 
urobené s ohľadom na situáciu, ktorá nastala  
Primátor mesta- tvoriť na zasadnutí kalkulácie nemôžme, aká je možnosť, keď sa to 
neschváli, návrh ako postupovať 
Ing. Slúková- ak sa budú meniť poplatky tak sa musí prerobiť celý rozpočet a v takom 
znení ho schváliť  
Primátor mesta- kalkulácie boli nastavené nízke v jednotlivých kluboch, keď sa to 
schvaľovalo v septembri 
Mgr. Marián Hecl- je to na zodpovednosť riaditeľky, v akých kluboch je navýšenie, 
aby nezostali vynovené športové areáli prázdne  
Mgr. Anna Borbuliaková- upozorňovala na to už v lete, že kalkulácie nie sú 
primerané, zvyšujeme viaceré poplatky, aby sme mali na fungovanie tohto mesta- 
kultúra a šport sú nadstavba, malo sa v septembri znížiť množstvo klubov a neboli by 
také poplatky, zlyhal tu manažment 
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Ing. Jaroslav Bellák- my teraz nemáme na fungovanie tohto mesta, aby sme schválili 
budúco ročný rozpočet, bez toho aby sme nesiahli do rezervného fondu, úspory 
musíme hľadať všade 
Ing. Albert Macko- navrhol dať slovo p. riaditeľke Mgr. Terenovej  
Mgr. Terenová- nedoplatky sú vyrovnané na 80%, urobený je rozpočet na terajšie 
poplatky, z ekonomického oddelenia bola dotlačená k tomu, že v sumách 
schválených v septembri, nie sú zohľadnené nárasty energii, rozpočet 80 000 eur 
vlastných príjmov dokáže pokryť tieto poplatky, ktoré sú schválené od septembra, k 
prílohe ktorú obdržali poslanci- sú to reálne náklady na fungovanie klubov, môžu sa 
zachovať poplatky, ktoré sú schválené, rozpočet to pokryje, aby sa nezvyšovali 
poplatky, upozornila na to, ako náhle sa zdvihnú poplatky deti sa začnú odhlasovať 
z klubov 
Primátor mesta- v návrhu poplatkov v septembri, nebolo navrhnuté zvyšovanie, nebol 
v nich premietnutý stav nárastu energii, navrhol zvýšenie na úrovni 2-3 eur na 
mesiac na klub, nemuselo by to byť kritické pre rodičov, upozornil, že nedvíhame 
všetky poplatky- daň z nehnuteľnosti iba o infláciu 
Mgr. Marián Hecl- toto je nejaká prognóza tieto materiály, potrebné vysvetliť, či 
zostávajú platné poplatky schválené v septembri, alebo majú byť schválené tieto 
nové poplatky, za ktoré nebude hlasovať  
Primátor mesta- dal dotaz, čo sa odrazilo na zvýšení poplatkov 
Mgr. Terenová- poplatky, ktoré boli schválené v septembri a bolo pri nich navýšené, 
navýšenie išlo hlavne pri kluboch, kde sa platí prenájom priestorov. Keby sa 
nezvyšovali poplatky, ktoré sú schválené v septembri, tak je to zohľadnené 
v rozpočte 80 000 eur. Navyšovali sa tam kluby o 2-6 eur.  
Ing. Adrián Macko- dal dotaz, či táto tabuľka, ktorá prišla v materiáloch, sa má 
schváliť, nemá materiál,  čo sa schvaľovalo  v septembri, potrebuje porovnávať  
Ing. Žabková- v poplatkoch schválených v septembri, nie je premietnutý nárast 
energii, v novom návrhu sú zahrnuté skutočné náklady na kluby  
Mgr. Oľga Búryová- p. riaditeľka nám garantuje, že septembrové schválené poplatky 
pokryjú chod klubov, a nie je potrebné zdvíhanie poplatkov za kluby, p. riaditeĹKA 
vystačí s poplatkami, ale potrebuje mať jasno, či septembrová tabuľka v skutočnosti 
vykryje všetko čo príde od januára alebo bude potrebné navyšovanie rozpočetu 
napríklad v marci, potrebuje vedieť, či to skutočnosti vykryje týmito poplatkami 
Mgr. Terenová- argumentovala, že je tam dostatočná rezerva na pokrytie nákladov 
Ing. Jaroslav Bellák- dve čísla sú potrebné pre nás, koľko bude Mesto doplácať pri 
starých poplatkov a koľko pri nových, chce vedieť ten rozdiel 
Ing. Žabková- pri vyšších poplatkoch Mesto ušetrí 20.000 eur 
Mgr. Marián Hecl- ak zdvihneme poplatky, veľa detí odíde, zvýšenie neznamená aj 
navýšenie rozpočtu 
Primátor mesta- p. riaditeľka povedala, že už v septembri boli zvýšené poplatky 
klubov, či zostať pri týchto poplatkoch čo boli schválené alebo ísť na tie vyššie 
poplatky 
Ing. Slúková- v príjmovej časti na 100000 eur si stojím, je to reálny príjem získania,  
sú aj iné možnosti získavania vlastných príjmov do Domčeka CVČ 
Ing. Peter Filuš- ak je to takto, tak ukončíme rozpravu alebo poďme cestou 
kompromisu a k septembrovým schváleným poplatkom pridať 20% 
Mgr. Anna Borbuliaková- aby sme to momentálne neriešili, počkáme do januára, 
nechala by to na septembrových poplatkoch, aby sme v priebehu školského roka 
nemenili podmienky pre rodičov 
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Mgr. Marián Hecl- poplatok za režijné náklady 0,50 eur nebude hlasovať, chceli 0,40 
eur 
Mgr. Anna Surovcová- dajme to, ako to bolo nastavené, berme názory ZŠ do úvahy, 
rátajme s tým, že vo februári sa tým budeme aj tak zamýšľať  
Primátor mesta- každý si musí niesť zodpovednosť za svoje návrhy 
Ing. Adrián Macko- v tých veciach, ktoré navrhujú oni sami, nech si za tým stoja, 
navrhuje, aby to zostalo tak ako si navrhli  
Mgr. Anna Surovcová- je rada, že p. riaditeľka spravila reálne prepočítanie nákladov 
na kluby, ale v takomto znení by to neprešlo 
 
Návrh: 
ZŠ- 2 pásmo, režijné náklady 0,40 eur 
MŠ- 4 pásmo, režijné náklady 0,50 eur 
Domček CVČ- septembrové poplatky  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 15/2022-MsZ-IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
v y d á v a 
Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Krupina č. 7/2022 o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 
zriaďovateľom je Mesto Krupina. 
a to 10 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter Filuš, Mgr. Marián Hecl, 
Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. 
Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: Ing. Jaroslav Bellák 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Bod 3: Návrh VZN č. ... / 2022 o určení výšky finančných prostriedkov na 
prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a 
dieťa školského zariadenia zriadených Mestom  Krupina – Ing. Žabková 
 
Ing. Žabková-  Účelom tohto všeobecne záväzného nariadenia je určiť výšku 
a spôsob použitia dotácie na prevádzku a mzdy základnej umeleckej školy, 
materskej školy a školského zariadenia zriadených Mestom Krupina pre rok 2023.  
V súlade s § 6 ods. 12 písm. c) zákona 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve 
a školskej samospráve, mesto je povinné v rámci svojich originálnych kompetencii 
určiť vo VZN: 
1. podrobnosti financovania základných umeleckých škôl, jazykových škôl, 
materských škôl a školských zariadení 
2. lehotu na predloženie údajov, podľa ktorých bude financovať základné umelecké 
školy, jazykové školy, materské školy a školské zariadenia okrem údajov podľa 
osobitného predpisu 
3. výšku finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 
umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy alebo školského 
zariadenia, v zariadeniach školského stravovania na žiaka školy, skutočného 
stravníka alebo na jedno hlavné jedlo alebo doplnkové jedlo 
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4. deň v mesiaci, do ktorého poskytne finančné prostriedky 
Na základe zverejnených štatistických údajov predpokladaný jednotkový koeficient 
na jedného prepočítaného žiaka  na rok 2023 sa predstavuje sumu 104,76 eur. 
V predkladanom návrhu VZN navrhujeme výšku dotácie pre jednotlivé školy 
a školské zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Krupina podľa 
predloženého návrhu.  
V návrhoch jednotlivých rozpočtov škôl a školských zariadení sú zohľadnené 
navýšené ceny energii a platov. Od 1.1.2023 sa zvýšia platy pedagogických 
zamestnancov o 10 % a od 1.9.2023 o 12 % a tiež platy nepedagogických 
zamestnancov od 1.1.2023 o 7% a od 1.9.2023 o 10%.  
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Ing. Jaroslav Bellák- pre budúcnosť, položka správa budov- aby bola viazaná aj na to 
na čo je daná, aby sa neminuli financie na niečo iné, účelovo viazané v rozpočte 
mesta, len na tento účel 
Mgr. Anna Borbuliaková- navrhovala to každé volebné obdobie, lebo vždy sa niečo 
na zariadeniach vyskytne 
Mgr. Terenová- bolo by to dobré viazať, mala revíziu elektriny a je predpoklad, že sa 
budú musieť vymeniť rozvodové skrine, po novom roku, keď dostane kompletnú 
správu, tak sa bude musieť uvažovať o rekonštrukcii elektriny v Domčeku CVČ 
Mgr. Martin Selecký- dal dotaz, či hygiena povedala, že musia byť na CVČ žalúzie 
Ing. Žabková- reagovala, hygiena vyžaduje tienidlá 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 16/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
v y d á v a 
Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Krupina č. 8 /2022 o určení výšky finančných 
prostriedkov na prevádzku na mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa 
materskej školy a dieťa školského zariadenia zriadených Mestom Krupina pre rok 
2023. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, 
Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Bod 4: Návrh VZN č. ... / 2022 o pravidlách času predaja v obchodoch a času 
prevádzky služieb - Ing. Žabková 
Ing. Žabková-  V predloženom návrhu VZN 2022 o pravidlách času predaja 
v obchodoch a času prevádzky služieb je zmena oproti doteraz platnému VZN č. 
2/2019 
 
V čl.4 ods.3. písm. b) 
V obchodných prevádzkach a prevádzkach služieb s predajom a podávaním alebo 
bez predaja a podávania alkoholu v čase prevádzkovania hudobnej produkcie- 
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organizovanie diskoték, tanečných zábav, prípadne iných spoločenských podujatí 
v dňoch  
-piatok od 6.00 hod. do 04.00 hod. nasledujúceho dňa 
-sobotu od 6.00 hod. do 02.00 hod.  
- Veľkonočná nedeľa od 6.00 hod. do 4.00 hod. nasledujúceho dňa 
-26.12. /na Štefana/ od 6.00 hod. do 4.00 hod. nasledujúceho dňa 
 
V čl.4 ods.3 písm. k) 
V prevádzkach herní sa v dňoch pondelok - nedeľa určuje prevádzková doba od 
10.00 hod. do 24.00 hod.  
 
V čl. 4 ods.3 písm. f) 
Čas predaja v obchode a čas prevádzky služieb Mesto Krupina týmto nariadením 
ďalej určuje 
f) pre exteriérové sedenie /terasy, párty stoly a pod./ ktoré je súčasťou prevádzok 
obchodu a služieb: 
-s hudobnou produkciou v období od 1.1 do 31.12., v dňoch piatok, sobota a v deň 
pred štátnym sviatkom od 6.00 hod. do 24.00 hod. pri dodržaní nočného kľudu 
v centrálnej mestskej zóne – námestie SNP, Svätotrojičné námestie, Obchodná ulica 
 
Táto navrhovaná zmena zahŕňa zosúladenie vyberania poplatku s platnou 
legislatívou a požiadavku prevádzkovateľov terás na ich využívanie na dlhšie 
obdobie počas roka v prípade priaznivého počasia.  
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Marián Hecl- mali by o tomto VZN vedieť všetci prevádzkovatelia, písomne ich 
oboznámiť, a navrhol sankcionovať porušovanie tohto VZN  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 17/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
v y d á v a 
Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Krupina č. 9/2022 o pravidlách času predaja 
v obchodoch a času prevádzky služieb. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, 
Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Bod 5: Výstup z Oddelenia školstva  – Ing. Žabková 
 
1. Návrh Zmluvy o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku škôl 
a školských zariadení  
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Ing. Žabková- Pani riaditeľka Súkromnej MŠ Mgr. Ingrid Kohútová požiadala dňa 
25.11.2022 o doúčtovanie finančných prostriedkov na mzdy, energie a prevádzku 
materskej školy, vzhľadom na zmenu koeficientu počas kalendárneho roka 2022.  
Podľa § 9a ods.1 zákona č. 596/2003 Z.z. „Zmluvu o poskytnutí finančných 
prostriedkov na mzdy a prevádzku uzatvára na príslušný kalendárny rok.“ 
Obec so zriaďovateľom podľa §6 ods.12 písm. b) čiže so Súkromnou MŠ 
Predložený návrh Dodatku č. 1 k Zmluve č. 27/2022/OOD o poskytnutí finančných 
prostriedkov na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zahŕňa zmenu sumy 
poskytnutých finančných prostriedkov SMŠ v roku 2022.  
Zmluva podpísaná v januári vychádzala z predpokladaného zverejneného koeficientu 
98,7 eur. Návrh dodatku č. 1 vychádza z prepočtu na financovanie 8 mesiacov 
použitý koeficient 98,7 a 4 mesiace 103,74 eur.  
Celková suma pre SMŠ týmto dodatkom by bola navýšená o 2067,03 eur.  
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Primátor mesta- musíme počkať na rozhodnutie ústavného súdu za súkromné MŠ, 
podľa toho sa potom bude meniť rozpočet 
Hlavná kontrolórka- chcela by upozorniť, že sme vyšli v ústrety p. riaditeľke 
Súkromnej školy a odsúhlasila sa jej zmluva v hodnote 4800 eur, nezaoberáte sa 
našimi subjektmi, ale cudzími, chcela oboznámiť nových poslancov, že p. riaditeľka 
už dostala dofinancovanie, navrhuje neschváliť túto sumu alebo vyplatiť len rozdiel  
Primátor mesta- táto situácia je špecifická, lebo sa otvárala nová trieda, potrebné je 
nastaviť pravidlá- prvé sa použijú narozpočtované peniaze v zariadení, a zvyšok sa 
dofinancuje z rozpočtu mesta  
Ing. Žabková- navyše sa dávali 500 eurové a 300 eurové odmeny z rozpočtu mesta 
Hlavná kontrolórka- dotácie majú ísť na konci roka, je na zvážení, vo výstupe 
z oddelenia malo byť spomenuté v materiáloch, že sa neodporúča to schváliť, je 
zvedavá, ako doloží zúčtovanie p. riaditeľka, tých financií, ktoré už dostala 
Ing. Žabková- prebehlo pracovné stretnutie s ekonómkou a p. riaditeľkou 
Mgr. Marián Hecl- my sme jej to už preplatili, dôležité je teraz vedieť, či musíme jej 
vyplatiť aj tieto peniaze  
Ing. Žabková- bod v zmluve máme, ak je potrebné to zohľadniť  
JUDr. Kocková- nemusíte momentálne prijať toto uznesenie, ak sa to bude 
v priebehu roka meniť 
Ing. Jaroslav Bellák- dal dotaz, či je právne jej započítať túto potrebu ktorú má, že už 
sme  v prvej dotácii peniaze poskytli a považujeme to za vybavené 
Ing. Žabková- sú to dve rozdielne veci, prvé sme jej dali formou dotácii  
Primátor mesta- kontrolórka navrhla počkať na rozhodnutie ústavného súdu 
Mgr. Michal Strelec- nemuseli sme jej dať dotáciu, ale dali sme jej viac, zohľadnili 
sme otvorenie novej triedy, keď bude zákonná požiadavka z jej strany, tak sa jej to 
vyplatí  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. /2022-MsZ -IX. VO    UZNESENIE HLASOVANÍM NEBOLO SCHVÁLENÉ                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
Dodatok č. 1 k Zmluve č. 27/2022/OOD o poskytnutí finančných prostriedkov na 
mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení.  
a to 0 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
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za: 0  
proti: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
zdržal sa: Ing. Adrián Macko 
neprítomný: 0 
ospravedlnený:  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 18/2022-MsZ -IX. VO                                                                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
návrh Zmluvy so Súkromnou materskou školou o poskytnutí finančných prostriedkov 
na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení pre rok 2023.  
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Rozprava- Materiály Domček CVČ: 
Mgr. Michal Strelec- dal dotaz, nedoplatky v materiály za kluby sú za ktoré roky 
Mgr. Terenová- za minulý školský rok a tento 
Mgr. Martin Selecký- poplatky, ktoré boli vyššie, či sa prekonzultovali s každým 
vedúcim  
Mgr. Terenová- riešila to s vedúcimi  
Ing. Žabková- boli to materiály informačné, ktoré si vyžiadali poslanci 
Ing. Jaroslav Bellák- schválený rozpočet aby bol reálny, položky presne na čo sú 
poskytnuté, ak je opodstatnené, tak navrhol schváliť uznesenie ohľadom nájmov  
Ing. Žabková- prekvalifikuje sa položka na nájom  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 19/2022-MsZ -IX. VO                                                                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
Aktualizáciu rozpočtu rozpočtovej organizácie Domček CVČ, M. R. Štefánika č. 33, 
963 01 Krupina, navýšenie vlastných príjmov o 9835,00 eur a navýšenie výdavkov na 
nájom priestorov vo výške 9835,00 eur.  
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: 0 
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Bod 6: Návrh VZN č. ... / 2022 Mesta Krupina o poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady, ktorým sa mení a dopĺňa VZN Mesta Krupina č. 8 / 
2021 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady - Mgr. 
Zuzana Kohútová 
Dňa 28.11. 2022 bol na úradnej tabuli mesta vyvesený návrh VZN o poplatku za KO 
a DSO. Daným dňom začína plynúť zákonná lehota na pripomienkovanie.  
V uvedenom návrhu Mesto navrhuje:  

- Zvýšenie poplatku za KO pre fyzické osoby z 34,01EUR na 40 EUR, zvýšenie 

sadzby pre množstvový zber z 0,027 /l na 0,031 EUR/l komunálneho odpady  

- Zvýšenie sadzby poplatku za drobný stavebný odpad z 0,015 EUR/tonu na 0,030 

EUR/tonu  

- Zrušenie polovičnej úľavy na poplatku za KO pre vlastníkov nehnuteľností, ktorí v 

meste Krupina nemajú trvalý pobyt- máme vedomosť, že veľa takýchto vlastníkov 
svoje nehnuteľnosti prenajíma, pri čom zaplatí polovičnú sumu poplatku a napr. v 
byte býva 4 členná rodina.  

- Ponechať úľavu pre osoby staršie a rovné 65 rokov a držiteľom preukazu ZŤP, 

ZŤP/S , navrhujeme úľavu o 4 eurá (10%).  
 
Pri výpočte poplatku na rok 2023 sme vychádzali zo sumy cca 435 000 EUR, čo má 
byť suma nákladov na zber KO (údaj uvedený p. Pivkom zo spoločnosti Marius 
Pedersen). Uvedený poplatok zahŕňa sadzbu za uloženie KO v hodnote 15 eur, tak 
ako bol stanovený vo februári 2022. Poplatok za rok 2023 bude známy vo februári 
2023 zverejnený Štatistickým úradom.  
Výpočet: 
Množstvo 
KO v to-
nách  

Poplatok 
2022 v €  

FA za 12 
mesiacov 
bez DPH  

Suma s 
DPH  

Inflácia v %  Náklady na 
KO na rok 
2023 v €  

1712,26  15  313 577,12  376 292,544  15  432 736,43 
€  

 
Dňa 2.12.2022 bola doručená na MsÚ pripomienka k Návrhu VZN o poplatkoch za 
KO a drobný stavebný odpad od pani Jany Flochovej, kde porovnáva výšku poplatku 
stanove-nom vo VZN Mesta Krupina s inými mestami a obcami.  
Mesto Krupina porovnalo výšku poplatku okolitých miest a obcí s podobnými 
zmluvnými podmienkami ako má Mesto Krupina, napr.  
Dudince 39 €  
Hriňová 39 €  
Banská Štiavnica 39 €  
Zvolen 45 €  
Dobrá Niva 30 € - avšak daná obec má len dvojtýždňový interval, čo je 
neporovnateľné.  
 
Stanovisko MsÚ:  
Mesto Krupina odporúča výšku poplatku, tak ako je navrhnuté vo VZN o poplatkoch 
za KO a drobný stavebný odpad, z dôvodu pokrytia nákladov za zber, uloženie a 
zneškodnenie KO a drobného stavebného odpadu. Náklady sú zobrazené v 
dôvodovej správe. 
 
primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu 
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Rozprava:  
Ing. Jaroslav Bellák- čísla, ktoré sú zverejnené, či sú už schválené v okolitých 
mestách 
Mgr. Kohútová- sú to návrhy VZN, ktoré si okolité obce a mesta schvaľujú 
v podobnom termíne, ako my  
Mgr. Michal Strelec- je nevôľa zo strany ľudí s navyšovaním, my máme momentálne 
také náklady, že musíme ísť na túto sumu, treba občanom povedať, čo robíme preto, 
aby sme šli len o toľko hore, a nie o viac, motivovať ľudí, zaujíma ich výsledný efekt, 
vysvetliť im, že keď budú separovať, tak poplatok nepôjde tak hore, odprezentovať, 
čo to všetko obnáša 
Mgr. Kohútová- treba hlavne vysvetliť to, že Mesto si poplatky  nevymyslí, ale ide to 
zo zákona 
Primátor mesta- do dnešného dňa sa ešte nepodpísal odklad zákona o predpríprave 
odpadu, nastane problém a vyššie sumy, máme na to celý rok, upraviť to do 
budúceho roka a vieme pracovať s cenou, ale bude to na úkor komfortu poskytovania 
služieb napr. keď sa prejde na dvojtýždňový zber  
Mgr. Anna Borbuliaková- všetko toto vyplýva z nariadenia vlády  
Ing. Kemp- do Infolistov išla táto informácia, a zverejní sa aj na webovej stránke  
Mgr. Marián Hecl- my všetci vieme, prečo sa to zvýšilo, treba len o tom informovať 
ľudí  
Ing. Adrián Macko- p. Pivka obhajuje firmu, ale nemusíme všetkému veriť, zaujímalo 
by ho, koľko tie jednotlivé mestá doplácajú za smeti, štatistiku vypracovať do 
budúcna, porovnať Krupinu z ostatnými mestami 
Ing. Slúková- mesto Krupina dopláca za neplatičov 
Ing. Jaroslav Bellák- súhlasí s porovnaním iných miest do budúcna, ale ak chceme 
zmeniť to, koľko bude platiť občan, tak musíme zmeniť náklady, a jediný spôsob je 
urobiť VO, keď skončí zmluva a urobiť všetko preto, aby vyhral najlacnejší, teraz 
nespravíme nič, toto je reálna cena za služby, ktoré chceme mať v meste 
Mgr. Anna Borbuliaková- kompostovisko, keby bolo vybudované, tak by sme 
motivovali ľudí, toho zeleného odpadu je dosť 
Ing. Jaroslav Bellák- koľko platíme za vývoz hnedých nádob 
Mgr. Marián Hecl- navrhol ukončiť rozpravu 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 20/2022-MsZ-IX. VO                                                                                                                                                                                             
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
v y d á v a 
Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Krupina č. 10/2022 o poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné 
nariadenie Mesta Krupina č. 8/2021 o poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady. 
a to 10  hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
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Bod 7: Návrh VZN č. ... / 2022 Mesta Krupina o miestnych daniach, ktorým sa 
mení a dopĺňa VZN Mesta Krupina č. 9 / 2019 o miestnych daniach - Monika 
Plevová 
Monika Plevová- Predmetné VZN bolo vyvesené na úradnej tabuli Mesta dňa 
22.11.2022, odkedy začala plynúť zákonom stanovená lehota na pripomienkovanie. 
Návrh Mesta obsahuje: 
- Vymedzenie pojmu exteriérové sedenie- vzťahuje sa na priestor verejného 
priestranstva pred prevádzkami 
- Zvýšenie sadzby dane z 0,07 EUR/m2 /deň na 0,10 EUR/m2 /deň. 
Súčasný príjem z verejného priestranstva – terasy a posedení je 2802 EUR (sadzba 
0,07) – obdobie stanovené od 1.4. do 31.10., plus tribúna Nám. SNP od 1.7. do 31.8. 
Pri sadzbe 0,10 a období od 1.4. do 31.12. a tribúna 1.7. do 31.8. by uvedený príjem 
bol 5613 EUR (viac o 2811 EUR). 
Pre prepočte na celý rok – exteriérové sedenie by bolo povolené celoročne – 365 dní 
a tribúna len 1.7. až 31.8., tak by to bolo 6963 EUR. 
Pre porovnanie sadzby dane za užívanie verejného priestranstva v iných mestách - 
Banská Štiavnica 0,030€ centre a 0,15 € v okrajových častiach, Detva 0,08 €, 
Hriňová nemá sadzbu vo VZN, lebo nemajú terasy. Dudince majú terasy na nájom 
20 €/m2/rok. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu, no nikto z poslancov sa neprihlásil 
a primátor mesta dal o návrhu uznesenia hlasovať.  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 21/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
v y d á v a 
Všeobecne záväzné nariadenie o dani z nehnuteľnosti č. 11/2022, ktorým sa mení a 
dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Krupina o dani z nehnuteľnosti č. 
7/2021. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Bod 8: OBED 
 
Bod 9: Stanovisko hlavnej kontrolórky mesta Krupina k návrhu rozpočtu na rok 
2023, viacročného rozpočtu na roky 2024 - 2025 a programového rozpočtu – 
hlavná kontrolórka 
 
hlavná kontrolórka- Pri spracovaní stanoviska som vychádzala z posúdenia návrhu 
programového rozpočtu mesta Krupina (ďalej len „návrh rozpočtu“) na roky 2023 – 
2025, ktorý bol spracovaný v zmysle § 9 ods. 1  zákona č. 583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 
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zákonov v znení neskorších predpisov („ďalej len zákon o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy“). V návrhu rozpočtu sú uvedené údaje o skutočnom plnení 
rozpočtu mesta za predchádzajúce dva roky, údaje o očakávanej skutočnosti 
bežného rozpočtového roka a rozpočet na 3 nasledujúce roky v súlade s čl. 9 ods. 1 
a zákona č. 493/2011 Z. z. o rozpočtovej zodpovednosti.     
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Martin Selecký- je tam balík financii pre športy v rozpočte KcaMas, a v rozpočte 
je schválený balík dotácii, len to nie je dostatočná suma, ako to budeme riešiť, keď si 
kluby budú žiadať, akou formou to bude pokračovať v priebehu roka 
Ing. Slúková- budeme prihliadať na uznesenie, ktoré odporučila hlavná kontrolórka, 
v prvom polroku sa dotácie vyplácať nebudú,  ale žiadosti môžu posielať kluby, 
a uvidí sa, ako sa bude vyvíjať finančná situácia, Mesto podľa zákona môže 
poskytnúť dotáciu, nie je povinné ju dať, situácia je viac než kritická  
Ing. Jaroslav Bellák- rozpočet je navrhnutý, ako vyvážený, a má otázku na Ing. 
Slúkovú, či sú pokryté všetky základne funkcie Mesta,  musíme nájsť tie úspory, aby 
sme neboli v strate, nie je iná možnosť ako nájsť úspory, z rezervného fondu ideme 
dofinancovávať výdavky, nesúhlasí so správou kontrolórky, lebo nepokrýva všetky 
náklady na základné samosprávne funkcie 
Ing. Slúková- nie sú pokryté do konca roka v rozpočte 
Ing. Jaroslav Bellák- musíme si zobrať z rezervného fondu, aby sme mohli svietiť 
v meste, ak neprídu mimoriadne príjmy tak vízia rozdávania dotácii je naivná, takto 
ako je stanovený rozpočet tak z neho nevyjdeme, toto nie je reálny rozpočet  
Ing. Adrián Macko- rezervný fond, či je zapojený v rozpočte 
Ing. Slúková- je zapojený na investičné akcie, zazmluvnené veci, zapojený na 
výdavky  
Primátor mesta- musíme počkať do schválenia záverečného účtu, až vtedy budeme 
vidieť výsledok hospodárenia, z prebytku hospodárenia, by sme vedeli nezapojiť 
rezervný fond, dotácie sa pozastavia na prvý polrok, zo zákona máme určené 
priority, ktoré máme plniť, šport, kultúra sú na viac 
Ing. Adrián Macko- do akej miery, sú tieto veci rozpracované, v tomto čase, by sa 
nemalo počítať s rezervným fondom a viazať ho na investície, uznesenie kontrolórky- 
reálne či sa budú investičné akcie realizovať do apríla. Treba si narovinu povedať, že 
aktuálny úverový rámec je na úrovni zvyšku 10,5 %, ak niečo bude hroziť, aby nám 
úver aspoň vyšiel, opatrne hospodáriť s týmito peniazmi, veľmi malé financie pri 
rezervnom fonde a úverovou rámci, chyba je neistota od štátu 
Ing. Jaroslav Bellák- podávalo mesto o kompenzáciu energii, je tam možnosť zo 
štátu 
Ing. Slúková- je tam termín, pracuje sa na tom, aby  nám od štátu refundovali aspoň 
tie 2 mesiace 
Mgr. Michal Strelec- úplne chápe situáciu, aká je. Nie je nám známy stav energii 
a v prvom rade musíme riešiť veci, ktoré nám vyplývajú. Tých 10.000 eur 
narozpočtovaných v dotáciách je vlastne 50% zo žiadostí čo prišlo, keby išli 
o polovicu nebolo by to pre nich likvidačné, ale ak im teraz povieme že nedostanú 
nič, to bude pre nich likvidačné, chce vedieť či sú kluby informované na toľko, že 
môže nastať takáto situácia, ak hovoríme o nadstavbe, tak či aj o iných sa bude 
rokovať, lebo je ich tu viac  
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Ing. Slúková- napríklad čo sa týka futbalu, ako náhle bola vykonaná kontrola, tak 
hneď bola pani hospodárka informovaná o stave, minimálne mesiac je o tom 
informovaná, žiadala som o poskytnutie informácii a nedodali ich  
Ing. Adrián Macko- v MFK auditor vytkol, že to má byť prostredníctvom dotácii, ale už 
si nemôžu žiadať 
Ing. Slúková- áno vedia o tom, že dostanú financie na správcu a zabezpečenie 
areálu, je tam klauzúla že na základe čoho sa im môžu dať financie 
Ing. Adrián Macko- treba kluby informovať, že nedostanú financie. My si musíme 
v rozpočte vybrať, čo ideme robiť a čo nie, musíme si povedať, o čom chceme teraz 
rozhodnúť, koho podporíme a koho vylúčime z fungovania, aj takto sa to dá povedať 
Ing. Jaroslav Bellák- my musíme nájsť úspory, aby sme vykryli, to čo je v tomto 
rozpočte, musia s tým ľudia rátať, že nedostanú dotácie, musíme nájsť riešenie- 
úspora na niečom, zo všadiaľ, by sme mali ubrať  
Mgr. Martin Selecký- máme 10.000 eur alebo nemáme v rozpočte tieto financie na 
dotácie, treba informovať kluby, že nedostanú financie, kluby ktoré počítajú stými 
financiami budú mať problémy, Komisia bude musieť zvolať kluby, že za prvý polrok 
nebudú financie pustené, je dôležité, aby o tom vedeli 
Mgr. Anna Surovcová- táto debata sa uberá smerom, ktorým nechceme, musíme sa 
v prvom rade zaoberať chodom Mesta, nie klubov, ak niekto mesiac vie, aká situácia 
nastala, musí sa hospodárením zaoberať a je na nich ako si chod klubov zabezpečia,  
toto je nadstavba, na tieto výdavky, už teraz nemáme financie. Musíme rozhodnúť 
o veciach, ktoré sú potrebné, ak poslanci prišli na niečo odkiaľ sa dá skresať, tak 
môžme o tom diskutovať  
Primátor mesta- neustále sa pridáva každým rokom na kluby, v prípade futbalu tam 
nie je viac zdrojové financovanie, Atletický klub nebude mať problém, chýba nám tu 
koncepcia financovania športu v meste, prijať kritéria na financovanie 
-Písomne oboznámiť všetkým klubom, že v prvom polroku sa dotácie rozdávať 
nebudú  
-Hlavná kontrolórka- kontrola financovania detí a mládeže  
-Komisia, aby sa viac venovali téme financovania detí a mládeže 
Mgr. Martin Selecký- na Komisiu zvoláme vedúcich klubov 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 22/2022 – MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky mesta Krupina k návrhu programového 
rozpočtu mesta Krupina na roky 2023 – 2025.  
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 

Dôvodová správa 
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V súlade s §  18f ods. 1 písm. c) zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov hlavná kontrolórka mesta 
vypracúva odborné stanovisko     
k návrhu rozpočtu mesta pred jeho schválením v mestskom zastupiteľstve.  
Podkladom pre spracovanie odborného stanoviska bol Návrh programového 
rozpočtu mesta Krupina  na roky 2023 - 2025. 
Materiál nemá dopad na rozpočet mesta.  
 

Uznesenie č. 23/2022 – MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e  n a  v e d o m i e 
Správu o úverovom zaťažení Mesta Krupina k 31.12.2022. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Dôvodová správa 
V prílohe Stanoviska predkladám vypracované tabuľky  o výške predpokladaných 
stavoch k 31.12.2022, jednotlivých úveroch, prijatých Mestom Krupina. 
 
Uznesenie č. 24/2022 – MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e  n a  v e d o m i e 
Správu o čerpaní finančných prostriedkov z Rezervného fondu Mesta Krupina 
k 31.12.2022. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Dôvodová správa 
V prílohe Stanoviska predkladám tiež vypracovanú tabuľku o pohybe finančných 
prostriedkov na účte Rezervného fondu k 31.12.2022   
 
Uznesenie č. 25/2022 – MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
čerpanie finančných prostriedkov schváleného rozpočtu mesta Krupina na rok 2023 
vrátane rozpočtových organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Krupina, len na 
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úrovni miezd, odvodov a energií. Na úrovni tovarov a služieb v zmysle platných 
zmluvných vzťahov. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Uznesenie č. 26/2022 – MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
pozastavenie čerpania  finančných prostriedkov z Rezervného fondu, schválených 
v rozpočte  Mesta Krupina na rok 2023 EUR spolu vo výške  255 448,47 EUR 
k 30.04.2023. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Rozprava: 
Primátor mesta- dotaz na vedúcich, či majú v rozpočte zahrnuté všetko, na čom 
treba v priebehu pol roka pracovať, lebo by sa nemali z čoho zafinancovať iné veci, 
ktoré tam nie sú zahrnuté, aby tam bolo všetko pokryté, čo ideme z cudzích zdrojov 
financovať  
Ing. Belláková- je tam rezerva na kapitálové výdavky  
 
Dôvodová správa 
Na základe vzniknutej situácie vyplývajúcu z existencie a pokračovaní kríz, ktorými 
sú predovšetkým vojenský konflikt na Ukrajine, vysoká miera inflácie a energetická 
kríza je hlavným cieľom rozpočtu na rok 2023   eliminácia negatívnych dopadov 
predmetných kríz, z ktorých sa javí ekonomicky najzásadnejšou 
a najnákladnejšou energetická kríza. 
Na základe uvedených skutočností dávam do pozornosti návrh týchto 
uznesení. 
 
Jedná sa o nasledovné akcie: 
Vybudovanie infraštruktúry v lokalite Kltipoch, Oprava hradobného múru, Inkluzívne 
ihrisko, Oprava poškodeného liateho asfaltu Urnového hája v Novom cintoríne, 
Verejné osvetlenie spolu vo výške 265 448,47 €. S prácami  sa začne podľa situácie, 
ktorá sa bude vyhodnocovať. 
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Ponechávajú sa: Vybudovanie kamerového systému, Projektová dokumentácia 
budovy na ulici Jesenského, Projekt na Železničnej ulici, Rekonštrukcia 
chodníkov v meste a kapitálové výdavky pre oddelenie projektového 
manažérstva. 
 
Uznesenie č. 27/2022 – MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
použitie finančných  prostriedkov z navýšených príjmov na zabezpečenie bežných 
výdavkov v zmysle platných zmluvných vzťahov. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Bod 9: Návrh rozpočtu Mesta Krupina na roky 2023 – 2025 - Ing. Slúková 
Ing. Slúková- Materiál k návrhu rozpočtu na roky 2023 - 2025 bol zverejnený na 
úradnej tabuli Mes-ta Krupina pred jeho prerokovaním mestským zastupiteľstvom. V 
zmysle § 9 ods. 2 Zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v znp. bol materiál k 
návrhu rozpočtu zverejnený na pri-pomienkovanie v lehote od 29. novembra do 13. 
decembra 2022 (vrátane). Rozpočet Mesta Krupina na rok 2023 je zostavený ako 
vyrovnaný. Rozdiel medzi príjmami a výdavkami, vrátane príjmových a výdavkových 
finančných operácií je nulový. Bežný rozpočet je prebytkový vo výške 235 206,65 €, 
kapitálový rozpočet je rozpočtovaný so schodkom 830 359,77 € a rozpočet 
finančných operácii je prebytkový a to vo výške 595 153,12 €. Schodok kapitálového 
rozpočtu je krytý prebytkom bežného rozpočtu a finančnými operáciami. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Martin Selecký- dotaz ohľadom funkcie prednostu, či tá položka tam musí byť, 
keď nebude obsadená 
Ing. Slúková- oslovila p. primátora, či sa plánuje táto funkcia obsadiť, plánuje sa 
v priebehu roku 2023 obsadiť  
Mgr. Martin Selecký- výkon funkcie primátora mesta, je tam zahrnutá čiastka, ktorá je 
odvedená od základného platu, či je tam aj navýšenie  
Ing. Slúková- program primátora mesta- vypočítaný koeficientom, ktorý je daný 
zákonom, je tam momentálne narozpočtované 50 % prémie 
Mgr. Martin Selecký- každoročne sme schvaľovali primátorov plat, ktorý sme zatiaľ 
neschvaľovali 
Hlavná kontrolórka- v rozpočte je treba narozpočtovať najvyššiu sumu, keď zostanú 
financie, budú prebytkom hospodárenia  
Ing. Adrián Macko- údržba komunikácii, financie  
Ing. Slúková- v tabuľkovej časti je to presné, zahrnutá je tam letná a zimná údržba, 
navýšenie o 6000 eur oproti minulému roku  
Ing. Adrián Macko- zimná údržba, čo všetko je tam zahrnuté 
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Ing. Kemp- údržba ciest, chodníkov, tá suma je predpoklad, bude známa podľa toho, 
aká bude zima  
Ing. Albert Macko- položka Katv, 40.000 eur je narozpočtovaných, v súčasnom 
období je toto veľká nadstavba, väčšia priorita pre mňa je zachovať športové kluby, 
ako fungovanie krupinskej televízie, v súčasnej kritickej dobe, je táto položka 
neprijateľná 
Ing. Slúková- táto požiadavka do rozpočtu prišla, nikto nemal námietku proti tejto 
položke na pracovnom stretnutí  
Ing. Adrián Macko- občania majú informácie z Infolistov a z krupinskej televízii, jednu 
z týchto položiek zrušiť, prikláňa sa k zrušeniu krupinskej televízie, minimálne rok by 
sa bez nej dalo prežiť, preferuje Infolisty, lebo ich dostane každý, aby sme tie isté 
informácie nepodávali cez dva kanáli  
Primátor mesta- ak sa nezazmluvní prevádzkovateľ Katv, tak zostanú financie 
v rozpočte v prebytku, neprebehla ešte súťaž  
Ing. Albert Macko- ľahko je zrušiť kluby, ale znova ich naštartovať je ťažké  
Mgr. Anna Surovcová- na pracovných stretnutiach sa preberal precízne rozpočet, 
rozdiskutovalo sa to do detailov a navrhla pokračovať v hlasovaní za uznesenia 
Mgr. Martin Selecký- prehodnotenie primátorovho platu, otázka na primátora  
JUDr. Kocková- keď bol prevolený primátor, tak sa nemusel prehodnocovať 
primátorov plat  
Ing. Peter Filuš- chcel by si ujasniť plat primátora, základ plus 35% odmeny 
Mgr. Anna Borbuliaková- je to na pánovi primátorovi ako sa rozhodne, berie to ako 
vydieranie zo strany poslancov, primátor pracoval v uplynulom období a aj bude 
pracovať pre toto mesto 
Ing. Albert Macko- zvyšujú sa všetky poplatky, je to korektné, keď je nové 
zastupiteľstvo, tak plat primátora prerokovať  
Ing. Adrián Macko- dotaz na Inkluzívne ihrisko  
Primátor mesta- dostali sme dotáciu zo štátu 47.000 eur na vybudovanie 
inkluzívneho ihriska- ihrisko pre handicapované deti 
Ing. Belláková- toto bude predmetom rokovania na najbližšej komisii, VO ukončené, 
či vôbec ideme do tejto realizácii, či nie 
Ing. Adrián Macko- Majerský rad- peniaze prefinancované z úveru, či dostaneme 
refundáciu, či nie 
Ing. Belláková- neviem Vám povedať, či dostaneme či nie, posudzovanie o platbu je 
pozastavené, kým prebieha vyšetrovanie  
Ing. Adrián Macko- padli tu návrhy, o ktorých sa nehlasovalo- položka 40.000 eur na 
fungovanie katv- rozpustiť nejakým kľúčom na dotácie pre kluby  
Primátor mesta- najprv musí ísť na fungovanie mesta, a až potom na dotácie  
Mgr. Marián Hecl- ak neprejde zmluva v zastupiteľstve, Katv nebude fungovať 
a peniaze  zostanú v rozpočte  
Ing. Adrián Macko- nadstavbou sú kluby, ale takou istou a ešte väčšou je Katv, 
dajme tieto peniaze do rezervného fondu napríklad, je za vyňatie tejto položky 
z rozpočtu mesta 
 
Hlasovanie o návrhu: Ing. Adriána Macka- vyňať z rozpočtu mesta položku 
Katv  v sume 40.000 eur a ponechať ako prebytok v rozpočte:  
a to 4 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
Za: Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal 
Strelec 
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Proti: Mgr. Marián Hecl, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. 
Anna Surovcová 
Zdržal sa: Ing. Jaroslav Bellák, Ing. Peter Filuš, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., 
Mgr. Július Korčok 
 
Návrh neprešiel  
 
Ing. Adrián Macko- dotaz na kúpalisko, je narozpočtované na nulu, prečo 
Primátor mesta- nepožiadal si prevádzkovateľ o dotáciu, zmluva končí v roku 2024, 
aby sa tým na Komisiách zaoberalo  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 28/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
výšku nájomného na rok 2023 pre spoločnosť Mestské lesy s.r.o., Priemyselná 969 / 
14, 963 01 Krupina, vo výške 100 000,00 €.  
a to 10  hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Július 
Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. 
Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Marián Hecl, Ing.  Peter Filuš 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Primátor mesta- dotaz na  dozornú radu, či nie je možné počítať s vyšším nájmom 
pre spoločnosť Mestské lesy s.r.o. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 29/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
výšku nájomného na rok 2023 pre spoločnosť Mestský bytový podnik s.r.o., 
Svätotrojičné nám. č. 20, 963 01 Krupina, vo výške 12 000,00 €.  
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 30/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
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finančný príspevok na prevádzku sociálnej služby - zariadenie pre seniorov pre 
Svetlo n. o. Svätotrojičné nám. č. 20, 963 01 Krupina, vo výške 22 500,00 €.  
a to 11 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Albert Macko 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 31/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
finančný príspevok na prevádzku sociálnej služby pre Centrum sociálnych služieb KA 
o. z. Kalinčiakova 781/2, 963 01 Krupina, vo výške 9 440,00 €.  
a to 9 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Anna Surovcová 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 32/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
finančný príspevok na prevádzku sociálnej služby pre Domov sociálnych služieb 
Nádej Krupina n.o. Sládkovičova č. 41/10, 963 01 Krupina, vo výške 8 738,63 €.  
a to 12  hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Rozprava: 
Mgr. Július Korčok- dal dotaz, či zo zákona sme povinný financovať zariadenia, ktoré 
nie sú zriadené Mestom  
Mgr. Anna Surovcová- áno, je to vlastne financovanie rozdielu  
Ing. Adrián Macko- oni požiadajú o príspevok a potom to z dokladujú  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 33/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
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Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e   n a   v e d o m i e  
rozpočet Spoločnej obecnej úradovne na rok 2023 v celkovej výške: výdavky 160 
000,00 € a príjmy vo výške 7 143,00 €.   
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 34/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
prevod finančných prostriedkov z Rezervného fondu vo výške 10 000 €, na 
vybudovanie verejného osvetlenia. 
a to 11 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Rozprava: 
Ing. Adrián Macko- nerozumie týmto uzneseniam, schválilo sa uznesenie, že 
investičné akcie sa pozastavujú, a toto ideme teraz schváliť  
Primátor mesta- toto sú kroky, ktoré sú rozbehnuté  v tomto roku 
Ing. Adrián Macko- ide mu o to, aby sa nespravil nejaký precedens, ale keď sa toto 
rozbiehalo, tak nebolo to pokryté finančne  
Mgr. Michal Strelec- pozastavili sme čerpanie dotácii a čerpanie rezervného fondu, 
a následne ideme schváliť niečo, čo nie je zazmluvnené  
JUDr. Kocková- prijať uznesenie, že výnimky musíte schvaľovať osobitne, ak to 
potrebujete schváliť  
Ing. Adrián Macko- nájdime 10.000 eur v bežných výdavkoch, kde ich škrtneme 
JUDr. Kocková- právoplatnosť nadobudnú súčasne  
Mgr. Anna Borbuliaková- prijať uznesenia, kontrolórka nech dá vyjadrenie ohľadom 
svojho schváleného uznesenia 
Mgr. Michal Strelec- na odporúčanie kontrolórky sme prijali uznesenie o pozastavení 
čerpania rezervného fondu, len za zazmluvnené veci, ostatné veci čerpať nemôžme  
Primátor mesta- môže využiť možnosť nepodpísať uznesenie o pozastavení  
Hlavná kontrolórka- uznesenie upraví o sumu 10.000 eur a je to v poriadku a tieto 
uznesenia sa môžu schváliť, sú tam spomenuté invetície, ktoré nie sú zahrnuté vo 
financiách čerpania z rezervného fondu  
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Investície ktoré zostávajú a môžu sa čerpať z rezervného fondu: kamerový 
systém, PD budova Jesenského, revitalizácia sídliska Železničná- 
spolufinancovanie, rekonštrukcia chodníkov v meste, 10.000 eur na 
vybudovanie verejného osvetlenia a kapitálové výdavky Ing. Bellákovej na 
projekty  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 35/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
prevod finančných prostriedkov z Rezervného fondu vo výške 25 000,00 €, na 
vybudovanie kamerového systému na mestskom štadióne Mesta Krupina.  
a to 10 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Adrián Macko, Mgr. Michal Strelec 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 36/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
prevod finančných prostriedkov z Rezervného fondu vo výške 13 000 €, na 
projektovú dokumentáciu budovy na ulici Jesenského.  
a to 9  hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Adrián Macko, Mgr. Michal Strelec, Ing.  Peter Filuš 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 37/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
prevod finančných prostriedkov z Rezervného fondu vo výške 10 921,18 €, na 
spolufinancovanie projektu revitalizácie medziblokových priestorov sídliska na 
Železničnej ulici v meste Krupina.  
a to 9 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Michal Strelec 
neprítomný: 0 
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ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 38/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
prevod finančných prostriedkov z Rezervného fondu vo výške 23 033,66 €, na 
spolufinancovanie projektu rekonštrukcia chodníkov v meste Krupina.  
a to 11 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 39/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
prevod finančných prostriedkov z Rezervného fondu vo výške 50 000,00 €, na 
kapitálové výdavky pre oddelenie projektového manažérstva.  
a to 11  hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Michal Strelec 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 40/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
rozpočet rozpočtovej organizácie, ZŠ J. C. Hronského, Školská 10, 963 01 Krupina, 
na rok 2023 v celkovej výške: výdavky 1 406 347,00 € a príjmy vo výške 120 200,00 
€.  
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
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Uznesenie č. 41/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
rozpočet rozpočtovej organizácie ZŠ E. M. Šoltésovej, M. R. Štefánika 3, 963 01 
Krupina, na rok 2023 v celkovej výške: výdavky 1 423 280,00 € a príjmy vo výške 
111 500,00 €.  
a to 12  hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 42/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
rozpočet rozpočtovej organizácie ZUŠ, Svätotrojičné námestie. č. 7, 963 01 Krupina, 
na rok 2023 v celkovej výške: výdavky 246 440,00 € a príjmy 20 800,00 €.  
a to 11 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Peter Filuš 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 43/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
rozpočet rozpočtovej organizácie Domček – CVČ, M. R. Štefánika č. 33, 963 01 
Krupina, na rok 2023 v celkovej výške výdavky: 255 087,24 € a príjmy 108 327,24 €.  
a to 12  hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 44/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
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s c h v a ľ u j e  
rozpočet rozpočtovej organizácie MŠ Malinovského 874, 963 01 Krupina, na rok 
2023 v celkovej výške: výdavky 1 015 634,78 € a príjmy vo výške 192 068,00 €. 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 45/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
rozpočet Súkromnej materskej školy, Školská 2433, 963 01 Krupina, na rok 2023 v 
celkovej výške 168 736,93 €.  
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 46/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
rozpočet rozpočtovej organizácie KCaMAS, Sládkovičova č. 9, 963 01 Krupina, na 
rok 2023 v celkovej výške: výdavky 5 000,00 € a príjmy vo výške 500,00 €.  
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 47/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
a) s c h v a ľ u j e  
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programový rozpočet Mesta Krupina na rok 2023 v celkovej výške: príjmy 
9 633 496,49€ a výdavky 9 633 496,49€ 
b/ b e r i e   n a   v e d o m i e  
programový rozpočet Mesta Krupina s výhľadom na roky 2024 a 2025. 
a to 10  hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: Ing. Adrián Macko 
zdržal sa: Ing. Albert Macko 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Bod 10: Prerokovanie Návrhu a schválenie "Zmluvy o poskytovaní služieb 
zimnej údržby miestnych komunikácií, chodníkov a spevnených plôch v meste 
Krupina" - Ing. Kemp 
Ing. Kemp- Táto zmluva je výsledkom verejného obstarávania na základe § 117 
zákona č. 343/2015 Z.z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov. Predmetom tejto zmluvy je nevyhnutná 
potreba zabezpečenia zimnej údržby miestnych komunikácii, chodníkov 
a spevnených plôch. Predpokladaná hodnota zákazky bola určená na základe údajov 
a informácii na rovnaký predmet zákazky v zmysle § 6 ods. 1 zákona o verejnom 
obstarávaní, t.j. na základe plnenia rovnakej služby v predchádzajúcej zimnej 
sezóne. Verejný obstarávateľ vyhlásil verejné obstarávanie predmetnej služby a to 
zverejnením a zaslaním výzvy na predkladanie ponúk zo dňa 20.10.2022 
potencionálnym uchádzačom. V procese verejného obstarávania bola lehota na 
predkladanie ponúk 2x predĺžená. V konečne stanovenej lehote na predkladanie 
ponúk bola predložená jedna súťažná ponuka od uchádzača VIAKORP, s.r.o., 
Strážska cesta 7892, Zvolen 960 01, IČO:50228455. Nakoľko ponuka po prepočítaní 
množstiev podľa predchádzajúcej zimnej sezóny a aktuálnych cien predloženej 
ponuky presahovala limit stanovený pre vykonanú formu verejného obstarávania 
formou prieskumu trhu. Na základe tejto skutočnosti verejný obstarávateľ pozval 
uchádzača na rokovanie o cene, o čom dňa 16.11.2022 napísal zápisnicu 
z rokovania, pričom v rámci vykonaného rokovania uchádzač ponukovú cenu upravil 
znížením na dohodnutú úroveň.  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 48/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
a) s c h v a ľ u j e  
návrh zmluvy „Zmluva o poskytovaní služieb zimnej údržby miestnych komunikácii, 
chodníkov a spevnených plôch v meste Krupina“ s budúcim poskytovateľom 
VIAKORP, s.r.o., Strážska cesta 7892, 960 01 Zvolen, IČO: 50 228 455 
b) s c h v a ľ u j e  
uzavretie Zmluvy o poskytovaní služieb zimnej údržby miestnych komunikácii, 
chodníkov a spevnených plôch v meste Krupina“ s budúcim poskytovateľom 
VIAKORP, s.r.o., Strážska cesta 7892, 960 01 Zvolen, IČO: 50 228 455 v súlade 
s predloženou cenovou ponukou v rámci vykonaného prieskumu trhu 
a v jednotkových cenách tak, ako boli v tejto cenovej ponuke predložené. 
a to 9 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
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za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: 0 
 
Bod 12: Výstup z Oddelenia správy majetku mesta  – Ing. Maliniaková 
 
1.) Návrh Uznesenia na zverenie dlhodobého hmotného majetku do správy ZŠ 
J.C.Hronského v nasledovnom znení : 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 49/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
zverenie dlhodobého hmotného nehnuteľného majetku pod názvom „Rekonštrukcia 
atletických zariadení v areáli ZŠ v Krupine“, zaradeného v majetku mesta Krupina 
pod Inv.č. DM200-2000070/1 v nadobúdacej hodnote 634 198,47 Eur, do správy a 
majetkovej evidencie rozpočtovej organizácie Základná škola J.C. Hronského, so 
sídlom ul. Školská č.10, 96301 Krupina, v zmysle zmluvy o prevode správy majetku 
mesta č. 1/2003 zo dňa 1.7.2002 a v súlade so VZN č. 2/2016 čl.4,písm.p/.  
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: 0 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Mgr. Michal Strelec- ako sa dohodla správa tohto areálu 
Primátor mesta- prebehlo stretnutie s riaditeľmi škôl a dohodli sa jednotlivé kroky, 
dohodlo sa školské využitie, voľnočasové využitie, zatiaľ sa dohodlo, že sa nebude 
ponúkať mimo športových klubov, kým sa nedoriešia veci, prebehlo len prvé 
stretnutie, zvažovala sa možnosť elektronického vrátnika, keby sa urobili vstupy na 
ihriská na elektronickú kartu 
Ing. Belláková- je to viazané na nehospodársku činnosť, pre verejnosť dohodnúť 
dopredu 
Mgr. Michal Strelec- súhlasí s uzavretím ihrísk, ale dráha, aby bola prístupná pre 
verejnosť  
Mgr. Július Korčok- areál je v centre mesta, mali by mať možnosť ho využívať 
občania, po nejakom čase porozmýšľať o tom, ako to sprístupniť občanom  
Mgr. Anna Borbuliaková- navrhla čipy, vymyslieť spôsob ako to zaobstarať, keď sa 
areál uzavrie, takýto systém by mohol fungovať  
Primátor mesta- zvolať stretnutie telocvikárov  
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Bod 13: Výstup z Ekonomického oddelenia – Ing. Slúková 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 50/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e   n a   v e d o m i e  
V. aktualizáciu rozpočtu mesta na rok 2022, podľa prílohy č.1 písm. a).  
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 51/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e   n a   v e d o m i e  
V. aktualizáciu rozpočtu mesta na rok 2022, podľa prílohy č.1 písm. b), rozpočtové 
opatrenia schválené primátorom mesta.  
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 52/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
V. aktualizáciu rozpočtu mesta na rok 2022, podľa prílohy č.1 písm. c).  
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: 0 
 
Dôvodová správa.  
Návrh V. aktualizácie rozpočtu mesta na rok 2022 je pripravený v zmysle Dodatku 
č.1 k VZN č. 11/2014 § 11 odst. 2, podľa prílohy č.1 písm. a), písm. b) a písm. c.  
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Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 53/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
prevod finančných prostriedkov z Rezervného fondu vo výške 19 238,17 €, na 
zhotovenie diela: „Rekonštrukcia atletických zariadení v areáli základných škôl v 
Krupine“ dodávateľom Metrostav Slovakia a.s., Mlynské Nivy 68, 824 77 Bratislava 
26.  
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: 0 
 
Dôvodová správa.  
K dňu 9.12.2022 neevidujeme príjem (tranžu), ktorým by bolo možné uhradiť 
poslednú FA spoločnosti Metrostav Slovakia a.s., preto žiadam o schválenie prevodu 
FP z RF na vyplatenie zádržného, ako aj stavebného dozoru ukončeného projektu. 
FP budú refundované buď do konca kalendárneho roka 2022, alebo začiatkom roka 
2023. 
 
Žiadosť o schválenie použitia vlastných príjmov na ZŠ E.M.Š- elektroinštalácia 
v kuchyni 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 54/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
Aktualizáciu rozpočtu rozpočtovej organizácie ZŠ E. M. Šoltésovej, M. R. Štefánika 
3, 963 01 Krupina, navýšenie vlastných príjmov o 5856,82 eur a navýšenie výdavkov 
5856,82 eur na opravu elektroinštalácie v školskej jedálni. 
a to 10 hlasmi z 10 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová, Mgr. Michal Strelec 
ospravedlnený: 0 
 
Bod 14: Správa o výsledku kontroly hospodárenia v ZŠ J.C. Hronského za 
obdobie rokov  2019 – 2021 – hlavná kontrolórka 
 
hlavná kontrolórka-          Podľa plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2022, 
schváleného uznesením č. 209/2022, na 5. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v 
Krupine, konanom dňa 29.06.2022  vykonala hlavná kontrolórka Mesta Krupina, 
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kontrolu v Základnej škole J.C Hronského. Začiatok kontroly bol  oznámením o začatí 
kontroly stanovený na deň 03.10 2022. 
 
          Predmetom kontroly bola  Úplná a kompletná dokumentácia, preukazujúca 
čerpanie rozpočtu, schválený a upravený rozpočet za jednotlivé roky, evidencia 
rozpočtových opatrení. Finančné a účtovné výkazy za Individuálnu účtovnú závierku,  
ako aj za konsolidovaný celok. 
Vlastné príjmy a ich čerpanie od roku 2019, čerpanie dotácií od zriaďovateľa na 
originálne kompetencie.  
Bankové  výpisy, došlé  a vyšlé faktúry a tiež  objednávky. 
Pokladničná agenda, vedenie pokladne, kde bol sledovaný účel použitia finančných 
prostriedkov. 
 
Cieľom kontroly bolo preverenie zákonnosti, efektívnosti a hospodárnosti pri 
používaní verejných zdrojov v oblastiach, ktoré boli vopred stanovené poslancami 
MsZ pri schvaľovaní plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2022.  
Doklady za rok 2021 ku kontrole boli vyžiadané a prevezené do budovy MsÚ, 
kancelárie hlavnej kontrolórky a   za roky 2019 - 2020 kontrolované priamo v budove 
Základnej školy J.C.Hronského.  
Predložené dokumenty boli priebežne konzultované a následne boli spracované do 
finálnej podoby (Správy) v kancelárii hlavnej kontrolórky.  
Opis výsledkov kontroly bol spracovaný nasledovne. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu, no nikto z poslancov sa neprihlásil 
a primátor mesta dal o návrhu uznesenia hlasovať.  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 55/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e   n a   v e d o m i e  
Kontrolu hospodárenia v Základnej škole J.C. Hronského  za obdobie rokov 2019-
2021. 
a to 11 hlasmi z 11 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Mgr. Anna Surovcová 
ospravedlnený: 0 
 
Bod 15: Schválenie uznesenia hlavnej kontrolórky mesta Krupina – hlavná 
kontrolórka 
hlavná kontrolórka- k vykonávaniu funkcie zapisovateľky na Referende, je potrebné 
schváliť uznesenie poslancami Mestského zastupiteľstva v Krupine.  
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu, no nikto z poslancov sa neprihlásil 
a primátor mesta dal o návrhu uznesenia hlasovať.  
 
Poslanci prijali: 
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Uznesenie č. 56/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
výkon funkcie zapisovateľky Ing. Marty Murínovej, narodenej 7.3.1963, bytom 
Tanistravár 1820/30, 963 01 Krupina v Referende, ktoré sa bude konať dňa 
21.01.2023. 
a to 11 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec 
proti: 0 
zdržal sa: Mgr. Anna Surovcová 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Bod 16: Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Krupina na I. polrok 
2023 – hlavná kontrolórka 
 
hlavná kontrolórka- Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023 predkladám 
podľa ustanovení § 18f ods. 1 písm. b zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 
znení neskorších predpisov.  
A) Kontroly – periodické a tematické. 
-Kontrola hospodárenia v Materskej škole ul. Malinovského a elokovaného 
pracoviska na ul. I. Krasku v Krupine   za roky 2019-2021 
-Kontrola objednávok, prijatých a odoslaných faktúr, ich úhrady v zmysle 
schváleného rozpočtu a  overenie Základnou  finančnou kontrolou za obdobie od 
1.10.2021 – 31.12.2022 Mestského úradu v Krupine.              
-Kontrola čerpania finančných prostriedkov na bežných účtoch mesta, vedenie 
pokladnice v zmysle schváleného rozpočtu a overenie Základnou finančnou 
kontrolou a kontrola interných dokladov Mestského úradu od 1.10.2021 - 31.12.2022. 
-Kontrola plnenia uznesení za obdobie od 1.7.2022 – 31.12.2022. 
-Kontrola plnenia uznesení medzi zastupiteľstvami v I. polroku 2023. 
-Kontrola plnenia prijatých opatrení zo dňa 4.11.2022  a vykonaného auditu za rok 
2022 v spoločnosti Mestské lesy s.r.o. v Krupine. 
-Kontrola plnenia prijatých opatrení zo dňa 29.12.2021 a 20.02.2022 z vykonaných 
kontrol v roku 2021 a 2022 a prijatých uznesení Mestským zastupiteľstvom v 
priebehu roku 2022 v Domčeku - Centre voľného času v Krupine. 
-Kontroly v zmysle  schválenia mestským zastupiteľstvom. 
-Kontroly vykonávané z vlastného podnetu, na základe poznatkov o ktorých sa 
hlavný kontrolór dozvedel pri výkone svojej činnosti. 
 
B) Stanoviská a ostatné materiály pripravované pre MsZ. 
-Stanovisko k Záverečnému účtu Mesta Krupina za rok 2022. 
-Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Mesta Krupina za rok 2022. 
-Sledovanie stavu a vývoja dlhu v zmysle § 17 ods. 15 zákona č. 583/2004 Z.z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov.  
-Návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok 2023. 
 
C) Spolupráca a komunikácia s dozorujúcimi a kontrolnými orgánmi samosprávy  v 
sporných veciach. 
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D) Spolupráca s orgánmi činnými v trestnom konaní. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu. 
Rozprava: 
Ing. Adrián Macko- školy a škôlky sú kontrolované pravidelne, návrh vyhodiť kontrolu 
MŠ a urobiť kontrolu na dotácie na šport, a navrhnúť riešenie, aby to fungovalo, 
druhú kontrolu navrhuje na hospodárenie Mestského bytového podniku 
Hlavná kontrolórka- Mestský bytový podnik chcela dať do druhého pol roku,  
Mgr. Július Korčok- zúčtovanie dotácii je vlastne kontrola 
Mgr. Martin Selecký- obsiahlu koncepciu nemôže vypracovať kontrolórka 
Primátor mesta- súlad použitia finančných prostriedkov, či je v súlade so zmluvou, 
prehľad príjmov a výdavkov klubov, ako sa narába s klubovými peniazmi 
Mgr. Marián Hecl- dal návrh kontroly hlavnej kontrolórky schváliť, ako ich predložila, 
s tým, že v II. polroku sa presne nadefinuje, čo chceme skontrolovať v športe  
 
Hlasovanie o návrhu: Mgr. Mariána Hecla- Kontrolu hlavnej kontrolórky na I. 
polrok schváliť ako bola predložená, a doplniť kontroly do II. polroka 
a to 10 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
Za: Ing. Jaroslav Bellák, Ing. Peter Filuš, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. 
Július Korčok, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Marián Hecl, Mgr. 
Oľga Búryová, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Anna Surovcová 
Zdržal sa: Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 57/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Mesta Krupina na I. polrok 2023 podľa 
prílohy. 
a to 10 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. Martin 
Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Bod 17: Delegovanie poslancov do Dozorných rád Mestských s.r.o. a do Rád 
škôl 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 58/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
členov Správnej rady zariadenia pre seniorov SVETLO Krupina, n.o., so sídlom 29. 
augusta 630/25, 963 01 Krupina, IČO: 50772155 v zložení: 
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Ing. Radoslav Vazan, primátor mesta Krupina a poslancov Mestského zastupiteľstva 
v Krupine: Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián Hecl, Ing. Peter 
Filuš, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. Martin Selecký 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 59/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
členov Dozornej rady zariadenia pre seniorov SVETLO Krupina, n.o., so sídlom 29. 
augusta 630/25, 963 01 Krupina, IČO: 50772155 v zložení: 
Ing. Jaroslav Bellák, Ing. Adrián Macko, Mgr. Michal Strelec, poslanci MsZ 
a to 11 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Adrián Macko 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
JUDr. Kocková- právnička mesta, upozornila, že nemôže hlavná kontrolórka byť 
členom dozornej rady, v štatúte to nie je, ale v zákone áno 
Poslanci súhlasili s opravou tohto uznesenia a schválili Mgr. Michala Strelca 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 60/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
členov Dozornej rady Mestských lesov, s.r.o. Krupina, so sídlom Priemyselná 969/14, 
963 01  Krupina, IČO: 31616798 v zložení:  
Ing. Jaroslav Bellák, Ing. Peter Filuš, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert Macko, 
poslanci MsZ 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
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Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 61/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
členov Dozornej rady Mestského bytového podniku s.r.o., Krupina, so sídlom 
Svätotrojičné námestie 20, 963 01 Krupina IČO: 36 054 381 v zložení:  
Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter Filuš, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián Macko, 
poslanci MsZ  
a to 11 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Albert 
Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Adrián Macko 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Upraviť zakladacie listiny DR 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 62/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
zástupcov zriaďovateľa do Rady školy Základnej školy J.C. Hronského so sídlom 
Školská 10, 963 01 Krupina. IČO: 37833758 v zložení:  
Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Marián Hecl, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., poslanci MsZ a 
Ing. Katarína Slúková, vedúca ekonomického oddelenia 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 63/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
zástupcov zriaďovateľa do Rady školy Základnej školy E.M. Šoltésovej, so sídlom 
M.R. Štefánika 3, 963 01 Krupina, IČO: 37830813 v zložení: 
Mgr. Július Korčok, Ing. Albert Macko, Mgr. Michal Strelec, poslanci MsZ a Ing. 
Adriana Žabková vedúca oddelenia školstva 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
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Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 64/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri Materskej škole, so sídlom Malinovského 
874, 963 01 Krupina s elokovaným pracoviskom na ul. Ivana Krasku, IČO: 42308763 
v zložení: 
Ing. Radoslav Vazan, primátor mesta, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, 
poslanci MsZ a  Ing. Adriana Žabková vedúca oddelenia školstva 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 65/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
zástupcov zriaďovateľa do Rady školy Základnej umeleckej školy so sídlom 
Svätotrojičné námestie č. 7, 963 01 Krupina, IČO: 37831682 v zložení: 
Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová,  
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 66/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
zástupcov zriaďovateľa do Rady školy CVČ Domček so sídlom M.R. Štefánika 33, 
963 01 Krupina, IČO: 37830783 v zložení: 
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Mgr. Marián Hecl,  Mgr. Martin Selecký, Mgr. Anna Surovcová, poslanci MsZ a Ing. 
Katarína Slúková vedúca ekonomického oddelenia 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Bod 18: Orientačný harmonogram zasadnutí MsR a MsZ na I. polrok 2023 

 
Mestské zastupiteľstvo: začiatok zasadnutia určí Mestská rada 
22.2.2023 
26.4.2023 
28.6.2023 
 
Mestská  rada: začiatok zasadnutia o 15.00 hod. 
15.2.2023 
19.4.2023 
21.6.2023 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 67/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
Orientačný harmonogram zasadnutí MsR a MsZ na I. polrok 2023: 
Mestské zastupiteľstvo: začiatok zasadnutia určí Mestská rada 
22.2.2023 
26.4.2023 
28.6.2023 
Mestská  rada: začiatok zasadnutia o 15.00 hod. 
15.2.2023 
19.4.2023 
21.6.2023 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Bod 19: Rôzne 
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1) Ing. Peter Filuš- na ulici Dionýza Štúra- premiestniť kontajnery alebo osadiť 
značku 
- o meter rozšíriť cestu na Tanistravár- dohodnúť sa s vlastníkom pozemku 
- spevnenie a odvodnenie komunikácie od p. Šuhajdu po kríž  
-smerovka na križovatke na Dionýza Štúra- smer Briač a Tanistravár, Biely Kameň – 
odbočky 
- osvetlenie na priechodoch v meste- vymeniť typ žiarovky  
-CVČ- či p. riaditeľka dala výpoveď – áno dnes to bolo doručené do podateľni   
 
2) Schválenie „Operačný plán zimnej údržby komunikácií v meste Krupina na zimné 
obdobie 2022/2023“ 
 
Poslanci sa dohodli, spoločnosť pred každým výjazdom oboznámi Mesto, aby 
nevznikali zbytočné výjazdy.  
  
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 68/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
„Operačný plán zimnej údržby komunikácií v meste Krupina na zimné obdobie 
2022/2023“, ktorého zmyslom je zabezpečiť jednotnú, plánovitú, organizačnú a 
technickú prípravu na výkon zimnej údržby komunikácií. 
a to  12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
Dôvodová správa: 
Zmyslom Operačného plánu zimnej údržby komunikácií je zabezpečiť jednotnú, 
plánovitú, organizačnú a technickú prípravu a výkon zimnej údržby komunikácií tak, 
aby bola zabezpečená ich zjazdnosť podľa štandardu zimnej údržby a zohľadňovala 
finančné možnosti vlastníka a správcu komunikácií, t.j. maximálnu hospodárnosť s 
ohľadom na ekologické hľadiská. Výkon zimnej údržby komunikácií začína prípravou 
na zimnú údržbu a končí zakonzervovaním a uložením prostriedkov po zimnej 
údržbe. Operačný plán zimnej údržby rieši nasadenie dopravných prostriedkov a 
mechanizmov pre bežné klimatické podmienky a pre mimoriadne klimatické 
podmienky (kalamitné stavy). Zimnú údržbu na pozemných komunikáciách mesta 
Krupina v zmysle vykonaného verejného obstarávania a schválených návrhov 
zmluvných vzťahov zabezpečuje v zimnom období 2022/2023 spoločnosť VIAKORP 
s.r.o., Strážska cesta 7892, 960 01 Zvolen v súlade s operačným plánom ZÚ a podľa 
rozhodnutí operačného štábu ZÚ v kalamitných situáciách. Operačný plán zimnej 
údržby je základným organizačným dokumentom pre činnosť zamestnancov, 
využívanie techniky týchto spoločností pri zaisťovaní zjazdnosti a schodnosti 
cestných komunikácií, chodníkov a parkovacích plôch a ostatných verejných 
priestranstiev na území mesta Krupina v intraviláne, ale aj nespevnených štrkových 
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ciest v extraviláne mesta. Tento operačný plán sa netýka iných ciest na území mesta 
Krupina, ktoré sú v správe Slovenskej správy ciest a Banskobystrického 
samosprávneho kraja. 
 

3)  Delegovanie Tajomníkov do Komisii pri Mestskom zastupiteľstve v Krupine 

Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 69/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
s účinnosťou od 1.1.2023 tajomníkov nasledujúcich Komisii pri Mestskom 
zastupiteľstve:  
Komisia rozvoja mesta pri Mestskom zastupiteľstve:   Ing. Katarína Slúková       
Komisia pre školstvo, mládež, kultúru, šport a verejný poriadok pri Mestskom 
zastupiteľstve v Krupine: Gabriela Očovská 
Komisia sociálnych vecí, zdravotníctva a bytovej politiky pri Mestskom zastupiteľstve 
v Krupine: Anna Kmeťová  
Komisia „ČLOVEK-ČLOVEKU“ ZPOZ pri Mestskom zastupiteľstve v Krupine: Peter 
Sedmák 
Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov pri 
Mestskom zastupiteľstve v Krupine: JUDr. Kocková 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
4) Redakčná rada Infolistov 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 70/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
Redakčnú radu Infolistov v zložení: 
Ing. Radoslav Vazan, primátor mesta, Mgr. Oľga Búryová, Mgr. Martin Selecký, Ján 
Alakša, PhDr. Miroslav Lukáč, Mgr. Zdenka Sýkorová 
a to 12 hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Ing. Adrián 
Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, Mgr. Anna 
Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
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5) fungovanie Katv  
Mgr. Marián Hecl- Či chceme televíziu od toho sa bude všetko odvíjať, ak je o to 
záujem, mali by sme odhlasovať prieskum trhu na Katv, podľa toho, aké prídu 
ponuky a či sa to následne schváli 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 71/2022-MsZ -IX. VO                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
vykonať prieskum trhu na prevádzkovanie káblovej televízie v rozsahu služby 
poskytovanej na základe doterajšej zmluvy. 
a to 9  hlasmi z 12 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing.  Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD., Mgr. Michal 
Strelec, Mgr. Anna Surovcová 
proti: Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Martin Selecký 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0 
ospravedlnený: 0 
 
6) Mgr. Anna Surovcová- v klube dôchodcov sa vymenila akumulačná pec, koľko 
stála tá jedna pec, či by nestálo za to, vymeniť aj ostatné, Preveriť čo je 
najvhodnejšie a vyzistiť cenu alebo vymyslieť úspornú alternatívu, napr. kombinácia 
so solárnym systémom, zaoberať sa nastavením vykurovacích časov, keď sa tam 
stretávajú ľudia  
- Stolnotenisová herňa- zmeny časov vykurovania a nastaviť tréningy 
 
Mgr. Július Korčok- dotácia atletické zázemie, dodacia lehota kontajnerov je dlhá 
 
Mestské lesy- odd. výstavy, ŽP a RM- kontajnery riešiť s atletikou 
 
Bod 20: Záver 
 
 Nakoľko nik z prítomných poslancov už nemal žiadne pripomienky,  primátor 
mesta ukončil zasadnutie. 
 Autentický záznam zo zasadnutia je archivovaný u zapisovateľky 
zápisnice. 
Ukončenie zasadnutia 18.25 hod. 
__________________________________________________________________ 
V Krupine,  
Zapísala: Ing. Tatiana Homolová 
 
 
Mgr. Július Korčok 
Overovateľ I. 
 
                                                                              
 Ing. Adrián Macko                                                      Ing. Radoslav  V a z a n 
Overovateľ II.                                                                   primátor mesta 
 


